

24. *August Weismann*, Ueber den Einfluss der Isolirung auf die Artbildung. Leipzig, 1872.

(August Weismann, On the Influence of Isolation on the Formation of Species. Leipzig, 1872.)

25. *Ernst Haeckel*, Ueber die Entstehung und den Stammbaum des Menschengeschlechts. Zwei Vorträge in der Sammlung gemeinverständlicher wissenschaftlicher Vorträge, herausgegeben von Virchow und Holtzendorff. Berlin, 1868. 2 Auflage, 1870.

(Ernst Haeckel, On the Origin and the Pedigree of the Human Race. Two Lectures in the Collection of Popular Scientific Lectures, edited by Virchow and Holtzendorff. Berlin, 1868. 2nd Edition, 1870.)

26. *Thomas Huxley*, Evidences as to Man's Place in Nature. Three Parts: 1. On the Natural History of the Man-like Apes. 2. On the Relations of Man to the Lower Animals. 3. On some Fossil Remains of Man. London, Williams & Norgate.

27. *Carl Vogt*, Vorlesungen über den Menschen, seine Stellung in der Schöpfung und in der Geschichte der Erde. 2 Bände. Giessen, 1863.

(Carl Vogt, Lectures on Man, his Place in Creation and in the History of the Earth. 2 Vols. Giessen, 1863.)

28. *Friedrich Rolle*, Der Mensch, seine Abstammung und Gesittung im Lichte der Darwin'schen Lehre von der Art-Entstehung, und auf Grund der neueren geologischen Entdeckungen dargestellt. Frankfurt-a-M., 1866.

(Friedrich Rolle, Man, his Derivation and Civilization, in the Light of Darwin's Theory of the Origin of Species, based on Recent Geological Discoveries. Frankfort-a-M., 1866.)

29. *Eduard Reich*, Die allgemeine Naturlehre des Menschen. Giessen, 1865.

(Eduard Reich, The General Natural History of Man. Giessen, 1865.)